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ZÁPIS Z ŘÁDNÉHO ZASEDÁNÍ AS UJEP ZE DNE 27. 10. 2021 
 
Místo konání: 
Budova rektorátu UJEP, Červená aula  
Pasteurova 3544/1. 400 96 Ústí nad Labem 
 
Den a hodina konání:  
27. 10. 2021; 14:15 – 16:04 h 
 
Přítomní členové AS UJEP:  
dle seznamu účastníků, který je součástí zápisu (20 přítomných ze 38 členů AS UJEP) 
 
Nepřítomní senátoři AS UJEP:   
dle seznamu účastníků, který je součástí zápisu (18 nepřítomných ze 38 členů AS UJEP) 
 
Omluveni: 
AKAS – Mgr. Tomáš Velička, Ph.D.; doc. Ing. Lenka Slavíková, Ph.D.; Mgr. Ivana Turková; Mgr. 

Ondřej Kališko; Mgr. Tomáš Velička, Ph.D.; Ing. Jiří Štojdl; Mgr. Táňa Šimková, Ph.D.; RNDr. 
Zdeněk Moravec, Ph.D.; PhDr. Michal Vostrý, Ph.D.; MgA. Jiří Dvořák; doc. ak. mal. Vladimír 
Švec; PhDr. Vlastimil Chytrý, Ph.D., Ing. Eliška Wildová 

 
SKAS – 
Neomluveni: 
AKAS – Ing. Martin Svoboda, Ph. D. 
 
SKAS – Mgr. Tereza Jenšíková; Karel Myslivec; Josef Schmidt; Karla Izavčuková 
 
Hosté:  
 
Vedení UJEP: 
doc. RNDr. Martin Balej, Ph.D., rektor; RNDr. Alena Chvátalová, Ph.D., prorektorka pro studium; prof. 
PaeDr. Pavel Doulík, Ph.D., prorektor pro vnější vztahy; PhDr. Jaroslav Zukerstein, Ph.D., prorektor pro 
rozvoj a kvalitu; doc. Ing. Martin Novák, Ph.D., prorektor pro vědu;  Ing. Leoš Nergl, kvestor 
 
Před hlasováním o programu zasedání předseda AS UJEP informoval o personálních změnách ve 
složení AS UJEP v období od posledního řádného zasedání AS UJEP. Jedná se o následující změny: 
 
Dle znění Čl.1, odst. 6 bodu b) Volebního řádu AS UJEP zaniklo členství v AS UJEP Mgr. Janu 
Kvapilovi, Ph.D. (AK AS za FF) a nový členem AS UJEP se na základě výsledku voleb do AS UJEP 
stal Mgr. Tomáš Velička, Ph.D. (FF).  
Dle znění Čl.1, odst. 6 bodu b) Volebního řádu AS UJEP zaniklo členství v AS UJEP Bronislavě 
Žemličkové (SK AS za FSE) a nový členem AS UJEP se na základě výsledku voleb do AS UJEP stal 
Karel Myslivec. 
Dle znění Čl.1, odst. 6 bodu c) Volebního řádu AS UJEP zaniklo členství v AS UJEP Petru Husákovi 
(SK AS za FZS). Vzhledem k absenci náhradníka vzešlého z řádných voleb do AS UJEP bude třeba 
vyhlásit doplňovací volby. Předseda AS FZS byl o této skutečnosti informován. 
Dle znění Čl.1, odst. 6 bodu c) Volebního řádu AS UJEP zaniklo členství v AS UJEP Bc. Janu 
Hladíkovi (SK AS za FF) a novým členem AS UJEP se na základě výsledku voleb do AS UJEP stal 
Bc. Jakub Vondra. 
Na základě výsledku doplňovacích voleb na FŽP UJEP se novým členem SK AS UJEP stal David 
Jiránek. 
Předseda AS UJEP zároveň přivítal nové členy AS UJEP a popřál jim mnoho úspěchů v rámci výkonu 
jejich mandátu.  
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Navržený program zasedání:  
 

1. Schválení programu řádného zasedání 

2. Schválení zápisu z hlasování per rollam konaného ve dnech 27. 6. – 30. 6. 2021 

3. Schválení zápisu z hlasování per rollam konaného ve dnech 27. 9. – 1. 10. 2021 

4. Plán realizace Strategického záměru UJEP na období od roku 2021 pro rok 2022 

5. Rozdělení motivační složky DKRVO pro rok 2021 

6. Různé 

6.1 Projednání návrhu Jednacího řádu Vědecké rady FSE 

6.2 Diskuze k možným změnám Jednacího řádu AS UJEP 

6.3 Informace vedení UJEP 

6.4 Informace o činnosti SKAS 

 

 

 

 

1. Schválení programu řádného zasedání 

Usnesení: 
Akademický senát UJEP schvaluje navržený program řádného zasedání. 

 
Hlasování:20 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování 

usnesení schváleno 
 

 
 

2. Schválení zápisu z hlasování per rollam konaného ve dnech 27. 6. 2021 – 30. 6. 201 

 

Usnesení: 

Akademický senát UJEP schvaluje zápis z hlasování per rollam konaného ve dnech 27. 6. – 30. 
6. 2021. 

Hlasování:20 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování 
usnesení schváleno 

 
 

 

3. Schválení zápisu z hlasování per rollam konaného ve dnech 27. 09. 2021 – 1. 10. 2021 
 

Usnesení: 
Akademický senát UJEP schvaluje zápis z hlasování per rollam konaného ve dnech 27. 9. – 1. 
10. 2021. 

 
Hlasování:20 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování 

usnesení schváleno 
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4. Plán realizace Strategického záměru UJEP na období od roku 2021 pro rok 2022 
Členové AS UJEP předem obdrželi plán realizace Strategického záměru Univerzity Jana 
Evangelisty Purkyně v Ústí nad Labem na období od roku 2021. Předložené dokumenty 
okomentoval PhDr. Jaroslav Zukerstein, Ph.D. 
Usnesení: 
S UJEP v souladu s § 9 odst. 1, písm. i) zákona o vysokých školách schvaluje plán realizace 
Strategického záměru UJEP na období od roku 2021 pro rok 2022 v předloženém znění 
včetně jeho přílohy Osnova plánu investičních aktivit UJEP pro rok 2022.  

 
Hlasování:20 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování 

usnesení schváleno 
 
 
 
 

5. Rozdělení motivační složky DKRVO pro rok 2021 
Členové AS UJEP předem obdrželi Rozdělení finančních prostředků na dlouhodobý koncepční 
rozvoj výzkumné organizace (TA16) pro rok 2021 – motivační část.  Předložený dokument 
okomentoval Ing. Leoš Nergl a doc. Ing. Martin Novák, Ph.D. Předseda EKAS AS UJEP sdělil, 
že Ekonomická komise AS UJEP doporučuje schválit předložený návrh Rozdělení finančních 
prostředků na dlouhodobý koncepční rozvoj výzkumné organizace (TA16) pro rok 2021 – 
motivační část, a to v předloženém znění.   
 
 
Usnesení: 
AS UJEP v souladu s § 9 odst. 1, písm. c) zákona o vysokých školách schvaluje rozdělení 
motivační složky DKRVO pro rok 2021. 

Hlasování:20 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování 
usnesení schváleno 

 
 

6. Různé 
6.1 Projednání návrhu změn Jednacího řádu Vědecké rady FSE 
Slova se ujal předseda AS UJEP Mgr. Zdeněk Svoboda, Ph.D., který informoval senátory  
o podkladových materiálech vztahující se ke změnám JŘ VR FSE. Hlavní změny se týkají 
především implementace možnosti účasti na zasedání VR FSE s využitím prostředků vzdálené 
komunikace (on-line) a případné kombinace možnosti prezenční účasti s on-line účastí. 
K daným změnám se vyjádřila rovněž RNDr. Alena Chvátalová, Ph.D. 
 
 
6.2 Diskuze k možným změnám jednacího řádu  
Předseda AS UJEP Mgr. Zdeněk Svoboda, Ph.D. otevřel diskusi o možných změnách 
Jednacího řádu AS UJEP. V rámci dané diskuse byly projednávány především otázky 
související s případným otevřením možností realizovat za určitých podmínek zasedání AS 
UJEP s využitím kombinace prezenční účasti a účasti s využitím prostředků vzdálené 
komunikace (on-line). Předseda senátu zároveň vyzval senátory k případnému zapojení do 
činnosti pracovní skupiny, která bude svolána k formulaci návrhů na možnou úpravu JŘ AS 
UJEP. 
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6.2 Informace vedení UJEP 
Slova se ujal doc. RNDr. Martin Balej, Ph.D. a informoval o: 

o strategických projektech připravovaných pro OP Spravedlivá transformace – GET 
Centre a RUR, 

o dalším zapojení UJEP do výše zmiňovaného nového OP,  
o záměrech projektů ITI a OP JAK,  
o potvrzeném programovém financování ze strany MŠMT pro UJEP do roku 2027 (cca 

293 mil. korun se spoluúčastí 15 %), 
o oslavách 30. výročí založení UJEP dne 30. 9. 2021,  
o o převzetí ocenění. Dne 4. 10. 2021 převzal na Pražském hradě ve Španělském sále 

při vyhlašování Cen Opera Civitates 2021 Cenu ministra školství, mládeže a 
tělovýchovy Roberta Plagy Univerzitě J. E. Purkyně v Ústí nad Labem za výstavbu 
Kampusu UJEP vytvářejícího podmínky pro rozvoj vědy, výzkumu, inovací a kvalitnější 
výuku a život studenstva. Kampus UJEP při vyhlašování Cen Opera Civitates 2021 
(celorepublikový projekt Naše město 1991–2021) získal kromě toho ještě další dvě 
ceny: Cenu za nejvýznamnější a nejkvalitnější investiční realizaci pro vzdělávání a 
výchovu dětí a mládeže ve městě v letech 1991–2021 pro Statutární město Ústí nad 
Labem a Cenu pro architektonické studio Pelčák a partner architekti za architektonický 
návrh Budovy Univerzity J. E. Purkyně v Ústí nad Labem. 

o o otevření Domu umění (Klíšská 1101/129a, 40096 Ústí nad Labem) 
 

 
6.3 Informace o činnosti SKAS 
Slova se ujal MgA. Martin Krupa, který: 

o navrhl projednání možnosti vzniku komise pro digitální technologie a jejich využívání 
v rámci AS UJEP 

o informoval o plánovaných oslavách realizovaných v rámci Studentské komory Rady 
vysokých škol a vyhlášení ceny J. Opletala (17.11.) 

o informoval o budoucím konání (19. 11.) konference pro senátory studentských komor 
vysokých škol – vysláno má být celkem šest zástupců. Došlo k oslovení všech senátorů 
studentských komor napříč celou univerzitou. 

o navrhl otevřít diskusi o tématu ochrany etických principů a práv studentů, a s tím 
spojené role Etické komise UJEP, případně o využívání dalších mechanismů v dané 
oblasti. 
 

 
 

Příští řádné zasedání AS UJEP se koná dne 24. 11. 2021 od 14:15 h. 
 

Ze zasedání byl pořízen zvukový záznam. 
 
 
Zapsala:  
Mgr. Barbora Lanková 
sekretářka AS UJEP 
 
 
Zkontroloval: 
Mgr. Zdeněk Svoboda, Ph.D.  
předseda AS UJEP 






